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CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI COTMEANA 
Judeţul Argeş, Comuna Cotmeana, Strada Principală, nr.309 

Telefon: 0248-242044/Fax: 0248-242066/CIF 4318377 
E-mail: primarie@cotmeana.cjarges.ro 

 
 

PROCES VERBAL 
încheiat azi 27.07.2022 

cu ocazia sedinţei ordinare publice a Consiliului Local al Comunei Cotmeana 
 
 

Consiliul Local al Comunei Cotmeana a fost convocat și s-a întrunit în ședință publică 
ordinară în data de 27 iulie 2022, ora 12,00. Convocarea a fost făcută prin Dispoziția nr. 
85/21.07.2022 emisă de Primarul Comunei Cotmeana și prin Notificarea nr. 3724/20.07.2022, 
având pe ordinea de zi următoarele proiecte de hotărâre:  

1. Prezentarea procesului verbal încheiat în ședința anterioară de lucru din luna iunie. 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentatiei de avizare a lucrarilor de interventie, a 

indicatorilor tehnico- economici inițiali și actualizati și a devizului general al obiectivului de 
investitii initial și actualizat pentru investiția: „Modernizare drum comunal DC 206 în 

Comuna Cotmeana, Judetul Arges”; 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinantarii pentru categoriile de cheltuieli finanțate de 

la bugetul local pentru investiția: „Modernizare drum comunal DC 206 în Comuna 

Cotmeana, Judetul Arges”. 
4. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Comunei Cotmeana pentru anul 

2022; 
5. Proiect de hotărâre privind aprobarea întocmirii unui Raport de evaluare pentru imobilul în 

suprafață de 1200 m.p., aparținând domeniului privat al Comunei Cotmeana, județul Argeș; 
6. Proiect de hotărâre privind aprobarea, de principiu, a efectuarii unui schimb de teren între 

Consiliul Local al Comunei Cotmeana si domnul Matincă Marian. 
7. Proiect de hotărâre privind aprobarea documentatiei de dezmembrare a unui imobil înscris  

în C.F. nr. 80202 a UAT Cotmeana, proprietatea privată a Comunei Cotmeana, județul 
Argeș; 

8. Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de apărare împotriva incendiilor de pădure. 
9. Proiect de hotărâre privind oportunitatea achiziționării de către Comuna Cotmeana unor 

imobile situate în intravilanul satului Cotmeana, Comuna Cotmeana, în vederea realizării 
investiției: „Înființare Centru Comunitar în Comuna Cotmeana, județul Argeș”; 

10. Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru următoarele trei luni. 
11. Diverse: Avizarea unor Certificate de urbanism; 

  
Ordinea de zi a ședinței a fost adusă la cunoștința publică prin afișarea acesteia la sediul 

Primăriei Comunei Cotmeana și pe site-ul instituției, conform Anunțului de afișare. Ordinea de zi a 
ședinței, proiectele de hotărâre, referatele de aprobare și rapoartele aferente, proiectelor de hotărâri 
au fost transmise în format electronic sau letric consilierilor locali. 

  La ședință sunt prezenti 9 consilieri locali (domnul Bouleanu Ion – Marius din partea PSD și 
domnul Ciuciu Cristi – Ion din parte PMP sunt în concediu de odihnă). La ședință participă domnul 
Ducu Daniel, delegat sătesc, din partea Primăriei Cotmeana sunt invitați: doamna Melcescu 
Cristina, contabil-șef, domnul Bărbulescu Eduard – Gabriel, responsabil dezvoltare locală și domnul 
Iordache George, șef SVSU Cotmeana, iar din partea SC Serviciul Edilitar Cotmeana SRL, 
participă domnul administrator Mihăescu Virgil.  
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Domnul Primar, Vișan Ionel-Dragoș constată că şedinţa este legal constituită şi declară 
deschiderea lucrarilor. 

Domnul viceprimar, Gabăr Gheorghe - președinte de ședință ales prin Hotărârea Consiliului 
Local nr. 35/14.04.2022 declară deschiderea lucrarilor și dă citire ordinei de zi și o supune spre 
aprobare, fiind aprobată în unanimitatea prezentă.  
 

1. Se trece la punctul 1. Doamna secretar, Ghinea Ionela - Liliana prezintă Procesul verbal 
încheiat în şedința anterioară de lucru din data de 30.06.2022.  Conform prevederilor art. 138, alin. 
(17) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ, Procesul-verbal al ședinței ordinare din 
data de 30.06.2022 a fost afişat la sediul Primariei și pe site-ul instituției, fiind de asemenea, pus la 
dispozitia comisiilor de specialitate pentru a fi lecturate în cadrul sedinţelor de comisie. Plenul a 
fost consultat, dacă sunt obiectiuni cu privire la continuțul acestuia.  

Domnul Consilier Gămănuș Marin a avut trei obiecțiuni asupra conținutului procesului 
verbal, care au fost corectare, după cum urmează: 

– La punctul 2 a fost înlocuită sintagma „de ceva vreme” cu sintagma „peste doi ani”; 
– La punctul 4 a fost înlocuită sintagma „HG  - metodologia din bani publici” cu sintagma  

„HG 907/2016 privind etapele de elaborare si continutul documentatiei teh –ec. aferente 

proiectelor de investitii finantate din fonduri publice”, adăugându-se și completările 
solicitate, conform puctului 4 din prezentul proces verbal. 

– La diverse punctul II a fost înlocuită sintagma „scutite persoane de la apă” cu sintagma 
„persoane, familii sau gospodarii beneficiare ale serviciului public de alimentare cu apă si 

nu platesc fiind scutite”. 

Nu mai este nicio obiecţiune asupra continutului Procesului verbal, acesta fiind aprobat în 
unanimitate. 

Domnul consilier Bouleanu Ion – Marius a intrat în online în cadrul ședinței de lucru, 
aprobând cu vot „pentru” toate proiectele de pe ordinea de zi. 

Referitor la punctul 5 de pe ordinea de zi domnul consilier Mirică Constantin anunță că 
aceasta nu va participa de la adoptarea actelor administrative, neavând drept de vot, în  conformitate 
cu prevederile art. 228, alin. (1), lit. a) și alin. (3) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul 
administrativ - regimul general aplicabil conflictului de interese pentru aleșii locali. 

Referitor la punctul 9 de pe ordinea de zi domnul Primar, Vișan Ionel – Dragoș, în calitate 
de inițiator al proiectului de hotărâre îl retrage de pe ordinea de zi, în conformitate cu prevederile 
art. 136, alin. (11) din O.U.G. nr. 57/2019 privind Codul administrativ 

 
2. Se trece la punctul 2. „Proiect de hotărâre privind aprobarea documentatiei de avizare a 

lucrarilor de interventie, a indicatorilor tehnico- economici inițiali și actualizati și a devizului 

general al obiectivului de investitii initial și actualizat pentru investiția: „Modernizare drum 

comunal DC 206 în Comuna Cotmeana, Judetul Argeș”. 
- domnul primar, Vișan Ionel-Dragoș o invită pe doamna secretar să prezinte indicatorii 

tehnico-econimici actualizați pentru obiectivul de investiții, conform Devizului General întocmit de 
proiectant SC BUILDING DESIGN 2000 TOP SRL. Valoarea totală a investitiei inclusiv TVA – 
14.004.751,37 lei, din care: Bugetul de Stat = 13.699.871,37 lei și Bugetul local = 304.880,00 lei. 

-  domnul consilier Gămănuș Marin întreabă când încep lucrările de modernizare a drumului 
DC 206? 

- domnul primar, Vișan Ionel-Dragoș precizează că trebuie să obținem și să depunem 
avizele, Cerificatul de urbanism, studiul geotehnic, în luna septembrie să încheiem contractul, iar 
începerea lucrărilor să fie undeva prin martie-aprilie, în cazul în care nu avem contestații la licitație. 

- domnul consilier Gămănuș Marin precizează că, în aceste condiții noi trebuie să îngrijim 
drumul până la anul. 
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- domnul primar, Vișan Ionel-Dragoș precizează că nu avem toată suma aprobată pentru 
proiect, nu primim decât 10 mil. din 14 mil , iar proiectul privind modernizarea drumului DC 184 
nu a primit finanțare. Singura sursă de finanțare pentru DC 184 și DC 182 (punctul „Râpă” – dealul 
Pădurii) rămâne pentru moment Compania Națională de Incestiții - CNI. 
            - domnul consilier Olteanu Nicolae intervine, spunând că nu este în regulă, pentru că ambele 
proiecte au fost aprobate. 
            - domnul primar, Vișan Ionel-Dragoș răspunde că banii pentru proiecte sunt împărțiți politic. 
            - domnul consilier Vasilcioiu Ilie este de acord cu cele spuse de domnul primar, spunând că 
județul Olt a primit sumă dublă față de Argeș. 
           - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu 
acest proiect de hotărâre. 
           - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 8 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 1 „vot împotrivă” (domnul Marinică Nicolae – USR), vot deschis 
exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 50 privind aprobarea documentației de avizare a lucrărilor 
de intervenție, a indicatorilor tehnico- economici inițiali și actualizati și a devizului general al 
obiectivului de investitii initial și actualizat pentru investiția: „Modernizare drum comunal 
DC 206 în Comuna Cotmeana, Judetul Argeș”. 
 

3. Se trece la punctul 3 „Proiect de hotărâre privind aprobarea cofinantarii pentru 

categoriile de cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru investiția: „Modernizare drum comunal 

DC 206 în Comuna Cotmeana, Judetul Arges”. 
- domnul primar, Vișan Ionel-Dragoș precizează că sum apentru cofinanțare, așa cum rezultă 

din Devizul General este 304.880,00 lei. 
            - domnul președinte de ședință întreabă dacă mai sunt întrebări/nelămuriri în legătură cu 
acest proiect de hotărâre. 
           - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 8 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 1 „vot împotrivă” (domnul consilier Marinică Nicolae – USR), vot 
deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 51 privind aprobarea cofinantarii pentru categoriile de 
cheltuieli finanțate de la bugetul local pentru investiția: „Modernizare drum comunal DC 206 
în Comuna Cotmeana, Judetul Arges”. 
 

4. Se trece la punctul 4. „Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al 

Comunei Cotmeana pentru anul 2022”. 

- domnul Primar, Vișan Ionel - Dragoș o invită pe doamna contabil-șef, Melcescu Cristina să 
prezinte anexele la bugetul rectificat 

- domnul consilier Gămănuș Marin intervine solicitând să se detalieze ce înseamna „zonă de 
agrement”? 

 - domnul Primar, Vișan Ionel - Dragoș precizează că, despre zona de agrement – loc de joacă 
pentru copii, amplasat la Grădinița Cotmeana s-a mai discutat în ședințele anterioare. Sunt bani 
veniti prin PNDR (fonduri europene) prin Asociația GAL, pe care putem să-i accesăm printr-un 
astfel de proiect. 

 - domnul consilier Gămănuș Marin intervine solicitând să se detalieze în ce constă suma de 
40 mii lei pentru investiția  - Modernizare sistem de iluminat public. 

- domnul Primar, Vișan Ionel - Dragoș precizează că este vorba de proiectul de modernizare a 
iluminatului public, pe care-l depunem prin Programul privind creșterea eficienței energetice a 
infrastructurii de iluminat public – AFM, după cum vă amintiți că prin HCL nr. 25/28.03.2022 au 
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fost aprobate fazele Nota conceptuală și Tema de proiectare pentru acest obiectiv de investiții. O 
invită pe doamna contabil-șef, Melcescu Cristina să dea lămuri în legătură cu aceste sume. 

- doamna contabil-șef, Melcescu Cristina precizează că sumele sunt pentru avize, ridicare 
topografică și proiect tehnic. 

- domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin întreabă ce zone/sate din 
Comuna Cotmeana vor beneficia de modernizarea iluminatului public și în ce constă acestă 
modernizare? 

- domnul viceprimar precizează că doar drumurile principale aflate în intravilan, fără străzi 
secundare vor beneficia de modernizare. 

- domnul Primar, Vișan Ionel – Dragoș îl invită pe domnul Bărbulescu Eduard-Gabriel să 
prezinte lămuriri în legătură cu acest proiect. 
          - domnul Bărbulescu Eduard-Gabriel precizează că Ghidul de finanțare a Programului privind 
creșterea eficienței energetice privind creșterea eficienței energetice a infrastructurii de iluminat 
public a fost modificat prin Ordinul nr.1947/2022, gestionat de Administrația Fondului pentru 
Mediu, iar pe data de 19 august se lansează aceste proiecte. Modernizarea sistemului de iluminat 
public constă în înlocuirea lămpilor cu led. 

 - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin întreabă cu cât va scădea 
consumul la curent? 

 - domnul Bărbulescu Eduard-Gabriel răspunde că proiectantul va face un calcul, conform 
ghidului, prin care consumul se va reduce cu 30-50%, având în vedere că becurile vechi consumă 
foarte mult. 

 - domnul consilier Marinică Nicolae precizează că nu este nicio diferență, scutirea se rezumă 
decât la cheltuielile de mentenanță. 

 - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin propune să instalăm panouri 
fotovoltaice pentru iluminat public, să luăm decizii în mod chibzuit și eficient. 

 - domnul Primar, Vișan Ionel – Dragoș precizează că au început demersurile pentru 
amplasarea de panouri fotovoltaice pe trupul de pășune  - Vârloveni în suprafață de 63 ha, având în 
vedere că Legea pajiștișlor s-a modificat și permite acest lucru. 
          - domnul președinte de ședință, Gabăr Gheorghe întreabă dacă mai sunt întrebări/ nelămuriri 
în legătură cu acest proiect de hotărâre. 
           - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 8 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 1 „vot împotrivă” (domnul consilier Marinică Nicolae – USR), vot 
deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 52 privind rectificarea bugetului local al Comunei 
Cotmeana pentru anul 2022. 

 
5. Se trece la punctul 5 „Proiect de hotărâre privind aprobarea întocmirii unui Raport de 

evaluare pentru imobilul în suprafață de 1200 m.p., aparținând domeniului privat al Comunei 

Cotmeana, județul Argeș”. 
  - domnul Primar, Vișan Ionel - Dragoș precizeză proiectul de hotărâre are la bază cererea 

cererea domunului Mirică Constantin Cătălin, prin care se solicită concesionarea suprafeței de 1200 
m.p., în vederea dezvoltării inițiativei private. Terenul se află într-o zonă dezvoltată a comunei 
Cotmeana (Lintești DN 7), iar prin concesionare vor fi atrase investiţiile private, cu un impact 
considerabil asupra comunităţii, având ca efect dezvoltarea economică a localitătii și a locurilor de 
muncă. 
           - domnul președinte de ședință, Gabăr Gheorghe întreabă dacă mai sunt întrebări/ nelămuriri 
în legătură cu acest proiect de hotărâre. 
           - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 7 
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„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 1 „vot împotrivă” (domnul consilier Marinică Nicolae – USR), iar 
domnul consilier Mirică Constantin (nu participă la vot), vot deschis exprimat public prin ridicarea 
mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 53 privind aprobarea întocmirii unui Raport de evaluare 
pentru imobilul în suprafață de 1200 m.p., aparținând domeniului privat al Comunei 
Cotmeana, județul Argeș”. 
 

6. Se trece la punctul 6 „Proiect de hotărâre privind aprobarea, de principiu, a efectuarii 

unui schimb de teren între Consiliul Local al Comunei Cotmeana si domnul Matincă Marian. 
  - domnul Primar, Vișan Ionel - Dragoș precizeză proiectul de hotărâre are la bază cererea 

domunului Matincă Marian, prin care solicită aprobarea unui schimb de teren, în punctul „Dealul 
Baicului” din satul Lintești, pentru dezvoltarea inițiativei private – bază sportivă (teren de sport) și 
construirea unei secții mobile de fabricat brichete din tocătură vegetală. Prin atragerea investiţiilor 
private, se vor crea locuri de muncă în comunitate.  

  - domnul viceprimar Gabăr Gheorghe precizează că solicitantul a creat locuri de muncă prin 
investițiile realizate în comuna Cotmeana sat lintești (spălătorie auto și vulcanizare), făcând de 
asemenea, investiții proprii pe strada Comănești, sat Lintești (cișmea publică și bancă pentru odihnă 
călători). 

    - domnul consilier Gămănuș Marin întreabă unde se află această suprafață de teren solicitată 
la schimb. 

    - domnul Primar, Vișan Ionel - Dragoș precizeză ca aceasta se află în satul Lintești, acesul 
realizîndu-se prin strada Comănești. 

    - domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin intervine spunând că terenul 
pe care îl dă la schimb să fie, dacă se poate, la marginea unuei pășuni pentru a se face un trup 
compact șisă facă parte din aceeși categorie de folosință. 

    - domnul viceprimar Gabăr Gheorghe că prin suprafețele de pășune/fânețe, pe care 
solicitantul le va da la schimb se va crea un trup compact, în punctul „Ruxandra”, Comuna 
Cotmeana. 
           - domnul președinte de ședință, Gabăr Gheorghe întreabă dacă mai sunt întrebări/ nelămuriri 
în legătură cu acest proiect de hotărâre. 
            - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 8 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 1 „vot împotrivă” (domnul consilier Marinică Nicolae – USR), vot 
deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 54 privind aprobarea, de principiu, a efectuarii unui 
schimb de teren între Consiliul Local al Comunei Cotmeana si domnul Matincă Marian. 
 

7. Se trece la punctul 7 „Proiect de hotărâre privind aprobarea documentatiei de 

dezmembrare a unui imobil înscris  în C.F. nr. 80202 a UAT Cotmeana, proprietatea privată a 

Comunei Cotmeana, județul Argeș”. 

- domnul Primar, Vișan Ionel - Dragoș precizeză că în vederea efectuării schimbului de teren 
este necesară dezmembrarea suprafeței de teren solicitată, conform documetației cadastrale 
prezentate. 
           - domnul președinte de ședință, Gabăr Gheorghe întreabă dacă mai sunt întrebări/ nelămuriri 
în legătură cu acest proiect de hotărâre. 
            - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 8 
„voturi pentru”, 0 „abțineri” și 1 „vot împotrivă” (domnul consilier Marinică Nicolae – USR), vot 
deschis exprimat public prin ridicarea mâinii. 
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Se redactează Hotărârea nr. 55 privind aprobarea documentatiei de dezmembrare a 
unui imobil înscris  în C.F. nr. 80202 a UAT Cotmeana, proprietatea privată a Comunei 
Cotmeana, județul Argeș”. 
 

8. Se trece la punctul 8 „Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de apărare 

împotriva incendiilor de pădure”. 

- domnul Primar, Vișan Ionel - Dragoș îl invită pe domnul Iordache George, șef SVSU 
Cotmeana să prezinte Planului de apărare împotriva incendiilor de pădure. 

- domnul consilier Gămănuș Marin precizează că în acest plan nu a văzut persoana 
responsabilă, cum se intervine, cu cine se intervine, dacă sunt persoane instruite și de ce sursă de 
apă dispune? 

- domnul Iordache George precizează că la nivelul SVSU Cotmeana sunt 22 de persoane 
instruite, iar ca sursă de apă avem hidranți. 

- domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin intervine spunând că 
documentul este întocmit necorespunzător, îl întreabă, de asemenea pe de domnul Iordache George, 
șef SVSU Cotmeana dacă cunoaște baza legală pentru întocmirea acestui plan, dacă Planul trebuie 
avizat și de O.S. Cotmeana și dacă au fost achiziționate bunurile prevăzute în buget și în Planul de 
achiziții publice. 

- domnul Iordache George precizează că Planul de apărare are la bază Legea nr. 307/2006, 
privind apărarea împotriva incendiilor, cu modificările și completările ulterioare și Ordinul nr. 
163/2007 pentru aprobarea Normelor generale de apărare împotriva incendiilor, cu modificările și 
completările ulterioare; 
          - domnul Primar, Vișan Ionel - Dragoș precizează incendiile în procent de peste 80%, de-a 
lungul timpului, au fost stinse doar cu voluntarii din SVSU Cotmeana, fără să fie nevoie de 
intrvenția pompierilor. 
           - domnul președinte de ședință, Gabăr Gheorghe întreabă dacă mai sunt întrebări/ nelămuriri 
în legătură cu acest proiect de hotărâre. 
            - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. Propunerea președintelui de ședință a fost aprobată cu 7 
„voturi pentru”, 1 „abținere” (domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin USR 
Plus) și 1 „vot împotrivă” (domnul consilier Marinică Nicolae – USR), vot deschis exprimat public 
prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 56 privind aprobarea Planului de apărare împotriva 
incendiilor de pădure”. 

 
10. Se trece la punctul 10 „Proiect de hotărâre privind alegerea preşedintelui de şedinţă 

pentru următoarele trei luni”. 

- domnul Primar, Vișan Ionel - Dragoș îi invită pe domnii consilieri să facă propuneri.. 
- domnul consilier Gămănuș Marin îl propune președinte de ședință pe domnul consilier 

Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin. 
           -  domnul consilier Marinică Nicolae îl propune președinte de ședință pe domnul consilier 
Popa Nicolae. 
           - domnul președinte de ședință, Gabăr Gheorghe întreabă dacă mai sunt alte propuneri în 
legătură cu acest proiect de hotărâre. 
            - Nu se mai înregistrează intervenții sau alte propuneri, şi în consecinţă se supune la vot 
proiectul de hotarâre aflat în dezbatere. A fost ales președinte de ședință pentru următoarele trei luni 
domnul consilier Popa Nicolae cu 9 „voturi pentru”, 0 „abțineri” și 0 „voturi împotrivă”, vot deschis 
exprimat public prin ridicarea mâinii. 

Se redactează Hotărârea nr. 57 privind alegerea preşedintelui de şedinţă pentru 
următoarele trei luni”. 
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Diverse : 

 
I. Avizarea unor certificate de urbanism. 

 
II. Prezentare adresă referitoare la protecția speciilor 
– domnul consilier Popa Nicolae prezintă adresa referitoare la protecția speciilor, cu finanțare 

100% prin PNRR, întrebând dacă este cineva interesat de acest program. 
– domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin precizează că este o idee 

bună, mai ales pentru cei care sunt afectați de mistreți sau urși. 
 

III.  Prezentarea unor probleme identificate în teren de SC Serviciul Edilitar Cotmeana SRL 
– domnul Mihăescu Virgil, adminirator al SC Serviciul Edilitar SRL aduce la cunoștința 

domnior consilieri, că în unele gospodării se confruntă cu probleme, pentru că proprietarii 
acestora nu îi permit accesul pentru citirea contoarelor, iar în aceste cazuri este necesară 
scoaterea bazinului de apă în afara proprietății. 

– domnul Primar, Vișan Ionel - Dragoș precizează că, în conformitate cu prevederile 
contractuale din contractul-cadru de furnizare a apei furnizorul de apă are dreptul la acces la 
instalatiile de utilizare a apei aflate în folosinta pentru a verifica şi constata starea 
instalaţiilor interioare ale utilizatorului. 

– domnul consilier Bărbulescu Decebal – Reginald – Constantin, confirmă cele spuse de 
domnul primar, că potrivit Legii nr.241/2006, a serviciilor publice de alimentare cu apă și 
canalizare, operatorul are dreptul să intre pentru citire apometre. 

– domnul consilier Olteanu Nicolae intervine spunând să se trimită proprietarului adresă scrisă 
pentru schimbarea apometrului în termen de 1-2 săptămâni. 

– domnul consilier Gămănuș Marin precizează că proiectul de instalații este prevăzut cu 
robinet de concesiune, iar dacă utilizatorii nu au robinet de concesiune, nu ai voie să intri pe 
proprietatea lor. 

– domnul consilier Olteanu Nicolae precizează că instalațiile au prevăzute robineți/apometre 
în exterior. 

– domnul Mihăescu Virgil, adminirator al SC Serviciul Edilitar SRL întrebă, de asemenea, 
dacă ar putea fi scutite anumite persoane/familii de la plata consumului de apă, în limita a 5-
6 mc/gospodărie. 

– domnul consilier Gămănuș Marin, precizează că nu sunt criterii pentru scutire, că ar trebui 
să existe o documentașie, în acest sens, iar aceste scutiri vor fi plătite de alți consumatori, 
creându-se astfel, un precedent și nu poate fi de acord cu scutiri. 
 

     IV.  Prezentare situație transport public local persoane pe ruta Pitești – Morărești. 
– domnul consilier consilier Gămănuș Marin prezintă solicitarea referitoare la reînființarea 

traseului Pitești – Morărești, înregistrată la Primăria Cotmeana cu nr. 3816/27.07.2022 cu 
privire la serviciul public de trasport public local, având în vedere că nu mai există cursă de 
transport persoane pe ruta Pitești – Morărești. 

– domnul Primar, Vișan Ionel - Dragoș precizează că prin adresa nr. 514/01.02.2022, instituția 
noastră a solicitat Autorității Județene de Transport Argeș asigurarea unui mijloc de 
transport pe acestă rută, pentru care am primit răspunsul nr. 2402/24.02.2022, în care 
Comuna Cotmeana este deservită de 3 trasee județene, și de asemenea, nu cunoaște motivul 
pentru care operatorii economici – transportatorii nu mai realizează traseele asumate prin 
contract. 

– domnul consilier consilier Gămănuș Marin solicită să se ia legătura și cu domnul Primar al 
Comunei Morărești pentru asigurarea transportului public pe ruta Pitești – Morărești. 
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V. 

– domnul consilier Marinică Nicolae nu este de acord cu ora 12,00 pentru ședința ordinară, 
motiv pentru care a votat împotrivă la toate proiectele de hotărâre de hotărâre de pe ordinea 
de zi (cu excepția ultimului) și solicită modificarea orelor de ședință. 

– domnul consilier consilier Gămănuș Marin propune ora 16,00 în cazul ședințelor ordinare. 
 
Pentru motivul că domnii consilieri nu mai ridică şi alte probleme, domnul preşedinte 

declară lucrarile închise şi multumeşte consilierilor pentru participare. 
            Epuizându-se ordinea de zi, lucrările şedintei se închid. Şedinta a fost convocată de Primar, 
pentru care s-a încheiat prezentul proces verbal. 
 

 

               Președinte de sedință                                           Secretar  General al Comunei 

               GABĂR GHEORGHE                                      GHINEA  IONELA – LILIANA 


